

# 7<sup>th</sup> Austrian Students' Conference of Linguistics VII. Österreichische Studierendenkonferenz der Linguistik (ÖSKL)

University of Salzburg, 21<sup>st</sup> November – 22<sup>nd</sup> November 2014



## First Call for Papers

The *Austrian Students' Conference of Linguistics* aims at bringing together PhD, Master and Bachelor students of linguistics to present and discuss their research projects in the field of all sub-disciplines of linguistics. The conference takes place at a different Austrian university each year and this time it will be organized by PhD students of the department of Romance Philology and of the department of Linguistics of the University of Salzburg.

Participants will have the opportunity to present their research projects (20 minutes talk plus 10 minutes discussion) in a multidisciplinary setting – all fields of linguistics (theoretical, applied, synchronic, diachronic, etc.) are welcome.

This year's invited speakers are:

Prof. Eva-Maria Remberger (University of Vienna)  
Prof. Hubert Haider (University of Salzburg)

Abstracts should be no longer than 500 words plus references, can be written in English or German and should include five keywords. Please send the **anonymous** abstract as a PDF attachment to [oeskl4u@gmail.com](mailto:oeskl4u@gmail.com) and indicate your contact information (name, affiliation, e-mail, field of study) in the body of the e-mail.

Deadline for submission is **Friday, 22<sup>nd</sup> August 2014.**

The registration fee will be € 15.

Feel free to contact us. We are looking forward to seeing you in Salzburg!

### Organizing committee:

Anne Wolfsgruber  
Christoph Hülsmann  
Peter Herbeck  
Isabella Greisinger  
Anne-Kathrin Gärtig  
Birgit Füreder

E-Mail: [oeskl4u@gmail.com](mailto:oeskl4u@gmail.com)

Homepage: <http://www.uni-salzburg.at/index.php?id=65897>

# VII. Österreichische Studierendenkonferenz der Linguistik (ÖSKL) 7<sup>th</sup> Austrian Students' Conference of Linguistics

Universität Salzburg, 21. und 22. November 2014



## Erster Call for Papers

Die *Österreichische Studierendenkonferenz der Linguistik* findet heuer bereits zum siebten Mal statt. Dieses Jahr haben DoktorandInnen der Fachbereiche Romanistik und Linguistik der Universität Salzburg die angenehme Aufgabe übernommen, diese Veranstaltung zu organisieren.

Auf der ÖSKL wird wie immer die Möglichkeit für Studierende bestehen, aktuelle Hochschularbeiten (Bachelor-, Master-, Diplom- und Dissertationsarbeiten, Projektvorstellungen, etc.) im Rahmen eines kurzen Vortrags (20 Minuten plus 10 Minuten Diskussion) vorzustellen und damit die fachinterne Kommunikation zu fördern. Der Themenbereich umfasst alle Richtungen der Sprachwissenschaft.

Wir freuen uns, in diesem Jahr als Plenarsprecher/In begrüßen zu dürfen:

Prof. Eva-Maria Remberger (Universität Wien)

Prof. Hubert Haider (Universität Salzburg)

Eure Abstracts können in deutscher oder englischer Sprache verfasst werden, sollten max. 500 Wörter plus Bibliographie und zusätzlich fünf Keywords enthalten. Wir bitten um Zusendung des anonymen Abstracts im PDF-Format per E-Mail an [oeskl4u@gmail.com](mailto:oeskl4u@gmail.com). Kontaktdaten (Name, Universität, Studienrichtung, Telefon & E-Mail) bitte *nur* in die E-Mail schreiben.

Die **Einreichfrist für die Abstracts** ist **Freitag, 22. August 2014**.

Die Teilnahmegebühr beträgt 15,- Euro.

Für weitere Informationen stehen wir jederzeit zur Verfügung. Wir freuen uns auf Eure Teilnahme!

### Euer Organisationsteam:

Anne Wolfsgruber

Christoph Hülsmann

Peter Herbeck

Isabella Greisinger

Anne-Kathrin Gärtig

Birgit Füreder

E-Mail: [oeskl4u@gmail.com](mailto:oeskl4u@gmail.com)

Homepage: <http://www.uni-salzburg.at/index.php?id=65897>